
Bestyrelsesmøde Afd. 7 d. 22.09.2020 

 

Tilstede: Alle 

 

1. Velkommen ved Formanden 

2. Godkendelse af dagsorden – godkendt  

3. Godkendelse af forrige referat – godkendt 

4. Orientering fra Formanden 

• Forslag fra forrige års beboermøde ang. udlejning af en tilgængelighedsbolig ændret 

til udlejningsbolig for gæster, er blevet afslået ved BL. og kommunen. Der henvises 

til de eksisterende gæstelejligheder i afd. og andre steder i boligselskabet. 

5. Konstituering 

• Bestyrelsen forsætter som hidtil. 

6. Orientering fra Hovedbestyrelsen 

• Der har ikke været møde siden sidst, men Hans kan oplyse at Norlys har opsagt sin 

kontrakt med boligselskabet ang. fibernet pr. 31.10.2020 

7. Kasserens beretning – intet at berette 

8. Renovering etape 3 

• Det kører efter planen 

9. Tysklandstur 

• Turen er planlagt til d. 14. november 2020. Dorthe laver opslag, med nærmere info, 

som kommer i opgangene primo oktober. Der tages forbehold for evt. yderligere 

Covid-19 restriktioner med evt. aflysning i sidste øjeblik. 

10. Krolf 

• Flot indvielse med 18 deltagere. Der ses og høres en stor interesse for dette. Der er 

foreløbig en fast spilledag – det er hver lørdag kl 13.00.  

• Bestyrelsen indkøber flere køller mm. så der er nok til de som kommer. 

11. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning  

• Ladestation til EL-biler – videreføres 

12. Evt. 

• Hækkeklipning Fredensvej/Viktoriagade. Der efterspørges interval mellem 

klipninger i årets løb samt højde mm. som skal ensartes – Dette skal sættes op 

som forslag på beboermøde. Der henvises til næste beboermøde i 2021, da det er en 

ændring i husorden for området. 

• Rygelov fremsat på beboermødet d. 01.09.20. Beboere efterspørger evt. sedler 

med denne lov sat op i opgangene, så der ingen tvivl er mellem beboere som 

deltog i mødet og de som ikke deltog, og forsat ryger ved opgangen – Hans 

sender uddrag til Dorthe som sætter dem op i opgangene inden udgangen af 

september. Der henvises til at der på mødet blev bekendtgjort, at det er forbudt at 

ryge på matriklerne, men der kan unddrages ved at boligselskabet beslutter at sætte 

særlige områder til dette. DERFOR indkøbes der skraldespande, hvor der også er til 

cigaretskodder. Det betyder, at de som er udenfor og ryger SKAL ryge der eller ude 



på vejen, hvor det ikke er vores matrikel. Der henvises i øvrigt til at INGEN beboere 

smider deres cigaretskodder ud fra deres altaner og ned på græsset!!!! Eller i buske 

og hække – tag jeres skodder med i en pose hvis ikke i kan finde en skraldespand. 

Tag hensyn til andre, og nyd så jeres cigaret der hvor dette er tilladt. 

 

Næste møde: d. 03.11.2020 kl 18.00 

 

Referenten takker for et godt møde ☺ 

 


